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اعلام داوران هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال
تیم داوری دیدارهای هفته 
از  فوتبال  برتر  لیگ  دوازدهم 
سوی کمیته داوران مشخص 

شد.
به گزارش گروه ورزشــی 
مردم ســالاری، اسامی داوران 
قضاوت کننده به شــرح زیر 

است:
چهارشنبه 8 دی ماه

نساجی مازندران – نفت سلیمان
مرتضی منصوریان – یعقوب سخندان – جعفر مهاجر – شبیر بهروزی

ناظر: حسین خانبان
پیکان – پدیده مشهد

محمدرضا تارخ – حامد صفایی – مهرداد نجفی – امیرسامان سلطانی
ناظر: حاتم بک پور

تراکتور تبریز – ذوب آهن اصفهان
حمید حاج ملک – یعقوب حجتی – هیوا بهمنی – کمیل غلامی

ناظر: علیرضا یزدانی
گل گهر سیرجان – مس رفسنجان

محمدرضا اکبریان – محمد راهی – حمیدرضا افشون – رضا مهدوی
ناظر: علیرضا کهوری

فجر شیراز – هوادار تهران
عبدالنبی پورخلف – حمید نادری – مرتضی یوسف شهریاری – پیمان فرخی 

مهر
ناظر: رحیم رحیمی مقدم
استقلال – فولاد خوزستان

امیرعرب براقی – جلیل شعرانی – عسگر محمدی – محمدحسین ترابیان
ناظر: حیدر شکور

سپاهان – پرسپولیس
وحید کاظمی – حسن ظهیری – مهدی عالیقدر – رضا عادل

ناظر: رسول فروغی
نفت آبادان – آلومینیوم اراک

موعود بنیادی فرد – علی میرزابیگی – حسن انتظاری – وحید زمانی
ناظر: ابوطالب طاهریان

تغییر ساعت و تغییر ورزشگاه دو مسابقه از هفته دوازدهم لیگ برتر
مســابقه دو تیم استقلال و فولاد خوزســتان روز چهارشنبه ۸ دی به جای 

ساعت ۱۷ در ساعت ۱۸ آغاز می شود.
همچنین مســابقه دو تیم نســاجی مازندران و نفت مسجدســلیمان بنا به 
درخواســت باشگاه نساجی و موافقت باشگاه ســپاهان در ورزشگاه نقش جهان 

اصفهان ساعت ۱۴:۳۰ برگزار می شود.
دیدارهای هفته دوازدهم لیگ برتر روز چهارشنبه برگزار می شود.

قرعه کشی یک هشتم نهایی جام حذفی برگزار شد
پرسپولیس به ذوب آهن خورد، استقلال به پیکان

قرعه کشــی مرحلــه یک 
هشــتم نهایی جــام حذفی 
ایران از ســاعت ۱۳:۰۰ امروز 
برگزار شد و بر این اساس قرار 
پرسپولیس  و  اســتقلال  شد 
بــه ترتیب مهمــان پیکان و 
ذوب آهن باشــند. به گزارش 
گروه ورزشــی مردم سالاری  
مراســم قرعه کشــی مرحله یک هشــتم نهایی جام حذفی )یادواره آزادسازی 
خرمشــهر( فصل ۱۴۰۱-۱۴۰۰ روز )دوشنبه 6 دی( ساعت ۱۳ در سالن روابط 
عمومی سازمان لیگ برگزار شد. تیم های آلومینیوم اراک، خیبر خرم آباد، نساجی 
مازندران، نفت مسجدسلیمان، پیکان تهران، ذوب آهن اصفهان، مس کرمان، گل 
گهر سیرجان، فولاد خوزستان، استقلال، سپاهان، خلیج فارس ماهشهر، پدیده 
مشهد،  مس رفسنجان، صنعت نفت آبادان و پرسپولیس تیم هایی هستند که به 
مرحله یک هشتم نهایی صعود کرده اند. صمد مرفاوی و علی اصغر مدیرروستا به 

عنوان پیشکسوت در مراسم حضور دارند.
ذوب آهن - پرسپولیس

مس رفسنجان - پدیده مشهد
نساجی مازندران - گل گهر سیرجان

پیکان - استقلال
خیبر خرم آباد - صنعت نفت آبادان

آلومینیوم - سپاهان
مس کرمان - فولاد خوزستان

نفت مسجدسلیمان - خلیج فارس ماشهر
به گزارش فوتبالی، دیدارهای مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی در روزهای 

2۷ و 2۸ دی برگزار خواهد شد.

یک پنجره دیگر بسته می شود؟
خطری که استقلال را تهدید می کند 

مهلت »دیاباته« رو به اتمام است
تیم فوتبال استقلال هم با 
خطر بسته شدن پنجره نقل و 

انتقالاتی مواجه است. 
خبرنــگار  گــزارش  بــه 
مهر، بعد از شکســته شــدن 
رای شــکایت شــیخ دیاباته 
از اســتقلال و کاهــش مبلغ 
درخواســت غرامت او از ۵۳۷ 
هزار دلار به ۱۷۵ هزار دلار، از سوی فیفا به باشگاه استقلال فرصتی داده شد تا 
این مبلغ به آقای گل ســابق لیگ برتر و بازیکن فعلی تیم الغرافه قطر پرداخت 
گردد. در حالی که این فرصت رو به اتمام است، هنوز استقلالی ها مطالبات دیاباته 
را پرداخت نکرده اند تا این خطر بســته شــدن پنجره نقل و انتقالات در کمین 
این باشگاه نیز نشسته باشد. استقلالی ها ۳ روز فرصت دارند تا مطالبات شیخ را 
پرداخت و از خطری که در کمین آنها نشسته در امان باشند؛ در غیر این صورت 
این امکان وجود دارد که پنجره نقل و انتقالاتی آنها بسته شده و چالش جدیدی 
برای این تیم ایجاد شود. در روزهای اخیر پنجره باشگاه هایی چون ذوب آهن و 

تراکتور بسته شده است و پرسپولیس هم شرایط مناسبی در این زمینه ندارد.

دبیر فدراسیون کبدی: منتظر تایید صلاحیت ها هستیم
عباس فرهمندمهر می گوید برای 
انجام انتخابات ریاســت فدراسیون 
کبــدی کارهــای لازم را انجام و 
دعوتنامه ها صادر شــده است، تنها 
منتظــر اعلام تاییــد صلاحیت ها 

هستند. 
دبیــر فدراســیون کبــدی در 
گفــت و گو با ایســنا، در خصوص 
برگزاری انتخابات این فدراســیون و تاییــد صلاحیت های کاندیداها اظهار کرد: 
تایید صلاحیت ها مشخص شده اما هنوز برای هیچ فدراسیونی را اعلام نکرده اند. 
حتی فدراســیونی هم که یازدهم دی انتخابــات دارد نیز تایید صلاحیت هایش 

اعلام نشده است.
فرهمندمهر در ادامه گفت: ما منتظر دستور وزارت ورزش و جوانان هستیم تا 
بــه کاندیداها اعلام و ابلاغ آن ها را صادر کنیم تا بتوانیم کارهای روزمره را انجام 

دهیم. 
البته ما دعوتنامه ها را صادر و کارهای قبل از مجمع را انجام دادیم. تنها منتظر 

تایید صلاحیت ها هستیم. 
دبیر فدراســیون کبدی گفت: برای پست ریاســت این فدراسیون ۴ کاندیدا 

ثبت نام کرده بودند.
عباس اورسجی، مقدم بقا، سید احمد حجازی و غلام زاده چهار کاندیدای ما 

هستند اما هنوز تایید صلاحیت ها به طور رسمی اعلام نشده است.

اخبار کوتاه

با گذشت بیش از چهار ماه از شروع به کار وزارت جدید 
ورزش و جوانــان با هدف ســاماندهی ورزش ایران، اکنون 
تصمیم گیری ها و تعلل در برخی تصمیمات، پرســش های 
قابل تاملی را مطرح کرده اســت. روندی که اگر ســرعت 
بیش تــری نگیرد، می تواند مشــکلات اجرایی برای ورزش 

کشور ایجاد کند. 
به گزارش ایســنا، ســوم شهریور ســال جاری بود که 
 نمایندگان مجلس شورای اســلامی با انتخاب سیدحمید 
ســجادی به عنوان وزیر ورزش و جوانــان موافقت کردند 
و از آن زمــان تاکنون حدود چهار مــاه می گذرد و در این 
فاصله زمانــی جابه جایی ها و تعلل هــا در رابطه با انتخاب 
معاونان مرتبط با حــوزه ورزش این وزارتخانه، قابل تامل و 

سوال برانگیز است.
چه تغییراتی در وزارت ورزش صورت گرفته؟

۱۷ مهرماه بود که در ششــمین جلسه شورای معاونان، 
حمید ســجادی طــی حکمی ســینا کلهر را بــه عنوان 
سرپرست معاونت فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت 
ورزش و جوانــان منصوب کرد. وی عضو هیات علمی مرکز 
پژوهش های مجلس شــورای اسلامی است و دکتری دارای 

جامعه شناسی است.
2۴ مهرمــاه نیز با حکم حمید ســجادی وزیر ورزش و 
جوانان، مریم کاظمی پور به عنوان سرپرست معاونت توسعه 
ورزش زنــان این وزارتخانه منصوب شــد. او ســابقه نایب 
رییسی زنان فدراسیون تیروکمان، مدیر ورزش بانوان ستاد 
کل نیروهای مسلح و مدیر بانوان سازمان بسیج ورزشکاران 

را داشته است.
کاظمی پور در رشته علوم ورزشی و تربیت بدنی گرایش 
حرکات اصلاحی تحصیل کرده و پژوهشگر مرکز تحقیقات 
فیزیولوژی ورزشی دانشگاه علوم پزشکی بقیه ا...)عج( است.

این درحالی اســت که هنوز در رابطه با معاون توســعه 
مدیریــت و منابــع وزارت ورزش و جوانان تصمیمی اتخاذ 
نشده است و ژاله فرامزیان با وجود بازنشسته شدن کماکان 

به فعالیت خود در این سمت ادامه می دهد.
معاونت قهرمانی هم چنان بلاتکلیف!

امــا مهم ترین بخــش ماجرا به معاونت توســعه ورزش 
قهرمانــی و حرفــه ای وزارت ورزش و جوانان باز می گردد؛ 
معاونتی که پاشنه آشیل ورزش کشور تلقی شده و به طور 
حتم تعلــل وزارت ورزش در این حوزه می تواند چالش ها و 
مشکلات ورزش کشــور را در سطح قهرمانی بیش از پیش 

افزایش دهد.
2۰ آذر بود که مهدی علی نژاد، معاون وقت توسعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان به صورت رسمی 
و مکتوب اســتعفای خود را به وزیر ارائه کرد و یک روز بعد 
حمید سجادی با اســتعفای موافقت کرد و اکنون بیش از 
2 هفته اســت که این وزارتخانه بدون معاون توسعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای اداره می شــود و مشخص نیست به چه 
علت با گذشت حدود چهار ماه از حضور سجادی به عنوان 
وزیر ورزش، در رابطه با تعیین معاون قهرمانی این وزارتخانه 

جمع بندی صورت نگرفته است؟
ســوال این جاست که آیا سجادی در طول این چهار ماه 
فــردی را که برای تصدی معاونت توســعه ورزش قهرمانی 
و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان مناســب و درخور باشــد 
پیدا نکرده اســت؟ آیا بنای وزیر ورزش به ادامه همکاری با 
علی نژاد بوده یا خیر؟ و اگر پاسخ منفی است آیا واقعا ورزش 
ایران دچار قحط  الرجال است که نمی توان با گذشت بیش 
از چهار ماه برای معاونت قهرمانی، مدیری ورزشی منصوب 

کرد؟ 
آیــا اعتماد به جامعــه ورزش کشــور و انتصاب افرادی 
ورزشــی و تحصیل کرده تا این حد دشــوار است که امکان 

اعتماد به آن ها وجود ندارد؟
مگــر نه این که وزیر خود بــرای اولین بار به عنوان یک 

مدیر ورزشکار در چنین ســطحی انتخاب و به وی اعتماد 
شده اســت،  حال علت این بی اعتمادی و تعلل در انتخاب 
مدیرانی ورزشــکار و تحصیل کرده به منظــور فعالیت در 

معاونت قهرمانی وزارت ورزش و جوانان چیست؟ 
اکنون نگرانی این است که آیا در پست معاونت قهرمانی 

نیز ممکن است فردی غیرمرتبط با ورزش منصوب شود. 
این اولین بار اســت که فردی از بدنه ورزش کشــور در 
ســطح وزیر ورزش و جوان منصوب می شــود و بسیاری از 
کارشناســان معتقــد بودند که عملکرد مطلوب ســجادی 
می تواند چراغ راهی برای دولتمردان باشــد تا از این به بعد 
ورزش کشــور را به دســت قهرمانان و ورزشکاران این مرز 
و بوم بســپارند و قطعا عملکرد ضعیــف وزارت ورزش یک 
قهرمان ورزشی موجب خواهد شد تا باز هم شاهد بازگشت 

مدیران سیاسی در سطح این وزارتخانه باشیم.
ســجادی در جلسه رای اعتماد خود اظهارات مختلفی و 
نوید بخشی را مطرح کرد، او در مجلس شورای اسلامی گفت: 
درد ورزش را درک می کنم و با درمان آن آشنا هستم، اجازه 
نمی دهم ورزشــکاران در میادین بین المللی غریب باشند. 
وزارت ورزش می تواند و باید پرچمدار تحول به عنوان یکی از 
دروازه های دولت مردمی باشد. می کوشیم که به استعدادها 
نگاه کنیم که در چند ســال گذشــته ورزش و جوانان به 
حاشیه رفته اســت. می دانم ورزشکاران چه مشکلی دارند، 

ثابت نگه داشــتن وزن و کم کردن آن را برای ورزشــکاران 
درک می کنم، می دانم فشار اردوهای ورزشی به چه معناست 
و چگونه ورزشــکاران در نبود امکانات در رقابت های جهانی 
حضور پیدا می کنند. با مشــکلات ورزشکاران آشنا هستم؛ 
خودم این مشکلات را تجربه کرده ام و درد کشیده هستم و 

می خواهم در خدمت ورزش کشورم باشد.
وزیر ورزش وارد انتخابات کمیته

 ملی المپیک می شود؟
با وجود تمام مواردی که به آن اشــاره شــد، شائبه های 
مختلفی در مورد تعویق انتخابات  فدراسیون های ورزشی و 
احتمال حضور وزیر ورزش و جوانان در انتخابات کمیته ملی 
المپیک مطرح می شــود و از ســوی هیچ مرجع رسمی در 
تایید و تکذیب این موارد نقل قولی مطرح نمی شــود. حال 
سوال این جاســت که آیا وزیر ورزش و جوانان قصد حضور 
در کمیته ملی المپیک را دارد؟ اگر پاســخ خیر است پس 
چرا هیچ موضع گیری جدی در این خصوص از سوی وزارت 

ورزش و شخص وزیر صورت نمی گیرد؟ 
آیا شائبه های مطرح شده در رابطه با تعویق انتخابات ۱۰ 
فدراســیون  ورزشی صحیح است و اگر پاسخ منفی است به 
چه علت با وجود برنامه ریزی از پیش تعیین شده و برگزاری 
مجامــع فوق العاده و عجولانه این فدراســیون ها به منظور 
تصویب دستورالعمل شــرایط اختصاصی نامزدهای دارای 
وثاقــت و امانت، نحوه ثبت نام و رای گیری برای داوطلبان 
پست های هیات رییسه فدراسیون های ورزشی، حال صحبت 
از تعویق انتخابات فدراســیون هایی است که برگزار نشدن 
آن ها ممکن اســت به تعویق انتخابات کمیته ملی المپیک 

منجر شود؟
ورزش ایران در معرض آسیب جدی!

بلاتکلیفی بدترین معضلی اســت کــه وزارت ورزش و 
جوانان با وجود چالش های فــراوان در بخش های مختلف 
اعم از حــوزه قهرمانی، همگانی، بانوان،   منابع انســانی با 
آن روبه رو اســت و تعلل هــا و بی تفاوتی های صورت گرفته 
در کنار انتخاب افــرادی که از کارنامه قابــل دفاعی برای 
مدیریت ورزش ایــران برخوردار نیســتند موجب خواهد 
شــد تا نتوان چندان به آینده امیدوار بود. امید اســت که 
وزارت ورزش به تصمیم گیری های خود شــتاب بیش تری 
بدهد تــا ورزش قهرمانی و مدیریت معطــل مانده برخی 
 فدراســیون های ورزشی کشــور دچار وقفه تصمیم گیری 

و تصمیم سازی نشود.

ورزش ســه نوشــت: تیم فوتبال سپاهان 
به چند دلیل شــهر اراک را بــرای میزبانی از 
پرسپولیس برگزیده اســت. سال گذشته بود 
که دو باشــگاه پرســپولیس و سپاهان پس از 
جنجال در آخرین بازی دو تیم، با حکم کمیته 
انضباطی متوجه شدند که باید در شهر دیگری 
از حریف  سنتی شــان میزبانی کنند و در هفته 
دوازدهــم نیم فصل لیگ بیســت و یکم قرعه 

به نام باشگاه ســپاهان خورد تا آنها باشند که 
حق انتخاب شهری بازی را در جایی به غیر از 
اصفهان و تهران برعهده داشته باشند. سرانجام 
چند هفته پیش بود که باشــگاه ســپاهان از 
محلی که بــرای میزبانی خــود برگزیده بود، 
رونمایی کرد و ورزشگاه امام خمینی اراک برای 
پذیرایی از قهرمان ۵ دوره اخیر فوتبال ایران به 

سازمان لیگ و باشگاه پرسپولیس معرفی شد.

دو شکست مایوس کننده سرخپوشان 
در اراک 

مهــم ترین موضوعی که توجهات را پس از 
این انتخاب به خود جلب کرد، دو حضور ناموفق 
پرســپولیس در اراک بوده که با دو شکســت 
مقابل آلومینیوم همراه شده است؛ دو شکستی 
که در هفته های ابتدایی لیگ های بیســتم و 
بیســت و یکم، هجمه های زیادی را علیه کادر 
فنی پرسپولیس ایجاد کرد و حالا اولین چیزی 
که با انتخاب اراک به ذهن اهالی فوتبال متبادر 
شد، همین طلسمی است که شهر اراک در دو 

حضور برای آنها ایجاد کرده است.
خاطره خوش طلایی پوشان از اراک 

  ضمــن اینکه تنهــا حضور ســپاهان در 
ورزشــگاه امام خمینی در هفتــه دوم مرحله 
برگشت مســابقات بوده اســت، که شاگردان 
نویدکیا در شــرایطی که رســول خطیبی به 

تازگی تیم را ترک کرده بود و هدایت تراکتور را 
عهده دار شده بود،  با نتیجه 6 بر ۱ به پیروزی 

دست پیدا کردند. 
نزدیک ترین استادیوم استاندارد 

به اصفهان
 اما فارغ از این دو موضوعی که در بالا به آنها 
اشاره شد و بیشتر جنبه روانی داشت، موضوع 
دیگری که قطعا مورد توجه کادر فنی سپاهان 
و مدیران این باشگاه قرار گرفته است، مسافت 
اصفهان تا شهر محل میزبانی است. شاید این 
انتظار وجود داشت که محرم نویدکیا با توجه به 
سبک بازی تیمش و نیازی که به زمین هموار 
برای پیاده کردن تفکراتش دارد، دو استادیوم 
تازه تاســیس کشــور نظیر امام رضای مشهد 
یا فــولاد آره نای اهواز را مد نظــر قرار بدهد، 
اما فاصله این دو شــهر از اصفهان بسیار زیاد 
است و شــیراز، قم، ساوه و سایر شهرهایی که 

از لحاظ جغرافیایی به اراک نزدیک هستند هم 
ورزشگاه های اســتانداردی ندارند، تا درنهایت 
سپاهانی ها تصمیم به میزبانی در اراک بگیرند..

تصمیمی با تیغ های دولبه
با تمام ایــن اوصاف اما حــالا باید منتظر 
ســوت پایان مسابقه در استادیوم امام خمینی 
اراک باشــیم؛ اگــر این مســابقه بــا پیروزی 
سپاهانی ها همراه باشد، بی شک بخش مهمی 
از تمجیدهای پس از مسابقه به محلی که برای 
بازی انتخاب شده تعلق خواهد داشت، اما اگر 
پرســپولیس بتواند از این مسابقه سخت با سه 
امتیاز زمین مسابقه را ترک کرد، ممکن است 
انتقادات زیادی علیه تصمیم مدیران ســپاهان 
و کادر فنــی این تیم مطرح شــود؛ تصمیمی 
کــه احتمــالا از همین حالا پرسپولیســی ها 
 را نیــز بــرای پایــان دادن بــه ناکامــی در 

اراک متحد کرده است.

معاونت ورزش قهرمانی در کُـما!

چرا سپاهان، اراک را برای میزبانی از پرسپولیس انتخاب کرد؟

 پیشکســوت تیم پرســپولیس گفت: پرســپولیس و 
اســتقلال در آســتانه حذف از آسیا هســتند اما رئیس 

فدراسیون به دنبال عکس گرفتن با رئیس فیفا است. 
ســید ضیاء عربشاهی در گفت و گو با خبرنگار ورزشی 
خبرگزاری فــارس، درباره عملکرد فدراســیون فوتبال و 
کمیته های بدوی و اســتیناف صدور مجــوز حرفه ای در 
ماجرای حذف احتمالی پرســپولیس و اســتقلال از لیگ 
قهرمانان آســیا اظهار داشــت:  مخالف عملکرد فدراسیون 
هســتم و اعتقاد دارم مدیران فدراسیون در هر بحثی یک 
طرفــه و مغرضانه عمل می کنند. این مورد هم جدیدترین 
نمونه از برخوردهای مغرضانه فدراســیون به عنوان متولی 
و رئیس فوتبال اســت. رئیس فدراســیون باید همه را به 
یک چشــم ببیند اما از روزی که آمده کار قشنگی انجام 
نمی دهــد. عزیزی خادم در اقداماتــی عجیب قبل از بازی 
پرسپولیس با صنعت نفت و ذوب آهن به اردوی این دو تیم 
رفت و همین مسائل نشــان دهنده برخوردهای عجیبش 

است. وی ادامه داد: چرا کمیته های صدور مجوز حرفه ای و 
فدراسیون از همان ابتدا به فکر نبودند و راهکارهای درست 
به استقلال و پرسپولیس ارائه ندادند؟ چرا از دقیقه 9۰ به 
بعد یادشان افتاد که این دو تیم احتمال دارد از آسیا حذف 
شوند؟ آیا مسئولان کمیته های استیناف مجوز حرفه ای و 
مدیران فدراسیون قبل از این نمی دانستند که ممکن است 
چنیــن اتفاقی بیفتد؟ چرا زودتر اقــدام نکردید تا این دو 

باشگاه چاره ای پیدا کنند.
بازیکن اســبق تیم ملی فوتبال کشــورمان اضافه کرد: 
بــه جز داریوش مصطفوی که ۳۰ ســال پیش در جایگاه 
رئیس فدراسیون عملکرد موفقی داشت، کاظم اولیایی هم 
عضو کمیته استیناف مجوز حرفه ای است. همین شخص 
پاس را به عنوان قهرمان آســیا بــه همدان برد و این تیم 
با ریشه اکنون در لیگ ســه حضور دارد. وی چه کارنامه 
قابــل قبولی دارد؟ آیا اولیایی بــه جز تخریب کار دیگری 
انجام داده اســت؟ این افراد و البته مسئولان کمیته بدوی 

مجوز حرفه ای می توانستند زودتر از این ها چنین مسائلی 
را بگویند؟

عربشــاهی تصریح کــرد:  هفته قبــل عزیزی خادم با 
حضور صدری و آجورلو جلســه تشــکیل داد و همه اعلام 
کردند مشــکل مجوز حرفه ای رفع شــد. درست است دو 
روز بعد از این جلســه خبر احتمال حذف تیم ها از آســیا 
بیرون بیاید؟ هدف عزیزی خادم از این رفتار مغرضانه این 
است که علاقه ای به پرسپولیس ندارد. برای آن افرادی که 
می توانستند رئیس فدراسیون باشند و خود را از این رو به 
آن رو کردند تا یک آدم غیرفوتبالی و غیرورزشــی سکان 
ریاست این مجموعه را دستش بگیرد، متاسف هستم. وی 
افزود: فوتبال در دنیا جایــگاه خیلی مهمی دارد و رئیس 
فدراســیون ما باید از هر لحاظ گردن کلفت و دانا باشــد؛ 
نه اینکه دنبــال بحث خوبان عالم برود. با اینگونه صحبت 
کردن حالم بد می شود اما به عنوان فردی که سال ها برای 
تیم ملی بازی کرده و کشورم را دوست دارم، این مسائل را 

می گویم. می خواهم پرچم فوتبال ایران بالا برود. متاسفانه 
جــای حضور آدم های بــزرگ در رأس فوتبــال مملکت، 
افرادی آمده اند که فقط دنبال شــهرت و اســم هســتند. 
اســتقلال و پرسپولیس در آستانه حذف از آسیا قرار دارند 
اما عزیزی خادم دنبال این است اینفانتینو به ایران بیاید و 

باز هم کنارش عکس بگیرد.

ضیاء عربشاهی:

عزیزی خادم در آستانه حذف سرخابی ها دنبال عکس گرفتن با اینفانتینو است

در ادامه هفتــه دوازدهم رقابت های فوتبال  لیگ برتر 
ایــران،  تیم فوتبال ســپاهان اصفهان در ورزشــگاه امام 
خمینی )ره( اراک میزبان پرسپولیس تهران است.  باشگاه 
ســپاهان بدلیل اینکه هــواداران اش در بازی های قبلی  
بخاطر میزبانــی در اصفهان مشــکلاتی را برای تیم های 
میهمان و بخصوص تیم پرسپولیس ایجاد کردند از سوی 
کمیته انظباطی فدراسیون فوتبال از میزبانی محروم شدند 
وبــه همین خاطر دیــدار امروز در اراک انجام می شــود، 
دیداری که هم برای ســپاهان و هم برای پرســپولیس از 
اهمیت بســیار زیادی برخوردار اســت چراکه هر دو تیم 
در حال حاضر با کســب 22 امتیاز به ترتیب در رده های 
دوم  و ســوم جدول لیگ برتر جــای دارند و تیم فوتبال 
ســپاهان فقط  بخاطر تفاضل گل بهتر در مکان دوم قرار 
دارد. ســپاهان در این فصل با هدایت محرم نوید کیا فراز 
و فرودهای زیادی داشــته و اگرچه تاکنون ســه باخت را 
تجربــه کرده اما با ۷ برد و یک مســاوی نشــان داده که 
می تواند همان تیم زهر داری باشد که در هفته های پیش 
رو حرف های زیادی برای گفتن خواهد داشت و در دیدار 
امــروز در اراک در برابر پرســپولیس بدنبال یک پیروزی 
دیگر اســت تا در صورت لغزش استقلال خود را به صدر 
جدول برساند. ســرمربی جوان سپاهان با شناختی که از 
تیم یحیــی گل محمدی دارد یقینــا« خوب می داند که 
پرسپولیس این روزها تیم بسیار آماده ای است و با توجه 
به باز شــدن پنجره نقل و انتقالات سرخپوشان پایتخت و 
جذب بازیکنان جدید خارجی که به احتمال زیاد در بازی 
امــروز به میدان خواهند رفت، بــازی با این تیم می تواند 

سخت ترین دیدار این فصل برای سپاهان باشد لذا نویدکیا 
درصدد اســت با ارائه یک بازی منطقی و بدون حواشی و 
با تسلط بیشتر بازیکنان اش در زمین و بر بازی کار را در 
9۰ دقیقه یک ســره کرده و با پیروزی پشت سر بگذارد و 
به سه امتیاز حساس این دیدار دست پیدا کند. بطور حتم 
سرمربی سپاهان در مسابقه امروز از تاکتیک های هجومی 
ســود خواهد برد و تلاش می کند که با فشــار آوردن بر 
خط دفاعی پرســپولیس و بازی هوایی از کناره های زمین 
و با اســتفاده از هافبک های نفوذی اش مهاجمان خود را 
در شــرایط هجومی نگه دارد و در واقع در محوطه هجده 
قدم پرسپولیس خیمه بزند و به گل برسد. همان گونه که 
ما بارها از تیم ســپاهان دیدیم به یک باره طوفانی ظاهر 
می شود و حریف مقابل خودرا به دردسر می اندازد و بازی 
زیبایی را ارائه می کند. البته پرسپولیس این روزها از نظر 
نتیجه گیری و شرایط بازی بهتر از سپاهان در رقابت های 
لیــگ برتر ظاهر شــده و نتایج خوبی هم  گرفته اســت. 
یــاران یحیی گل محمدی علیرغم برتری در لیگ برتر در 
جام حذفی هم خوش درخشــیدند و بــا گل باران کردن 
تیم ویســتاتوربین تهران به مرحله یک هشتم نهایی جام 
حذفی رسیدند. این ها همه حکایت از آمادگی کامل  تیم 
پرســپولیس دارد که دیدار امروز را بسیار جذاب می کند. 
پرســپولیس علیرغم اینکه پنجره نقل و انتقالاتش چند 
هفته ای بســته بود اما با درایــت و مدیریت کادر فنی و 
سرمربی با تجربه این تیم، توانست از چند بازیکن جوان و 
تکنیکــی امیدهای خود در بازی های لیگ برتر  بهره ببرد 
که جــواب داد و در حقیقت پرســپولیس در حال حاضر 

چنــد بازیکن جوان را که پدیده این فصل این تیم شــده 
اند در اختیار دارد که می توانند جانشین بسیار خوبی برای 
بازیکنانی باشند که از پرسپولیس جدا شده اند.همچنین 
با باز شدن پنجره، پرسپولیس در بازی های آینده می تواند 
از بازیکنان خارجی خود اســتفاده کند بطوری که گفته 
می شــود که سرخپوشــان در بازی امروز می توانند از دو 
بازیکن تاجیکستانی خود استفاده کنند و همین امر دست 
یحیی گل محمــدی را باز می گذارد تا تاکتیک های مورد 
نظر خودرا در دیدار امروز در زمین پیاده کند. بطور یقین 
سرمربی نام آشنای پرسپولیس در دیدار برابر تیم قدرتمند 
ســپاهان یک بازی هجومی را به نمایش خواهد گذاشت 
چراکه او با شناختی که از ترکیب تیم سپاهان و نحوه بازی 
آنهــا دارد نفرات اصلی خود را در زمین می چیند. شــاید 
در بــازی امروز گل محمدی از کاپیتان با تجربه و قدیمی 

پرسپولیس سید جلال حسینی که یک فرمانده تمام عیار 
در زمین است بهره ببرد چراکه حضور سید جلال در زمین 
قوت قلب و انگیزه مضاعفی برای ســایر بازیکنان می تواند 
باشد و با توجه به حساســیت این دیدار حضور او در این 
بــازی می تواند اعتماد به نفس پرســپولیس را بالا ببرد و 
کمک کند گل محمدی به آنچه که می خواهد برســد. به 
نظر می آید گل محمدی مثل دیدارهای قبلی در این بازی 
هم از ســه مهاجم در خط حمله اســتفاده کند لذا تلاش 
می کند که ضمن محکم کــردن کمربند میانی و تقویت 
خط دفاعی از هافبک های نفوذی و توانمند خود بهره ببرد. 
دیدار امروز علی رغم اینکه در شــهر بی طرف و در اراک 
انجام می شــود همان زیبایی ها و هیجانات خودرا خواهد 
داشــت و یقینا« بازی جذابی برای هواداران و علاقمندان 

به فوتبال خواهد بود.

نگاه

نبرد جذاب پرسپولیس- سپاهان برای صدرنشینی 
رسول شمالی ورزنده


